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Referat	  for	  BESTYRELSESMØDE	  	  
den	  4.	  december	  2014	  kl.	  17.00	  

	  
	   	   Deltagere:	  Vivi,	  Christian,	  Carsten,	  Knud	  og	  Gitte	  
	   	   Afbud:	  Ole	  og	  Susanne	  

	  
1.	  Referat	  fra	  sidste	  møde?	  
	   Referatet	  blev	  gennemgået.	  Der	  var	  ingen	  bemærkninger.	  
	  
2.	  Økonomi	  –	  medlemssituation	  (Arne)	  
	   Arne	  deltog	  ikke	  i	  mødet,	  da	  der	  ikke	  er	  sket	  noget	  på	  økonomi	  
	   delen.	  
	  
3.	  Siden	  sidst	  
	   Dette	  punkt	  blev	  rykket	  til	  punkt	  7	  Gimlegrunden.	  
	  
4.	  Arrangementer	  2015:	  
	  
	   19/4	  Strandrensning	  kl.	  10.	  
	  
	   23/6	  2015	  Sankt	  Hans	  	  
	  	  	   -‐	  Taler.	  Arne	  Mariager	  
	   -‐	  Musik	  og	  sang.	  Caroline	  Ravn	  Andersen	  og	  guitarist	  
	   musikerne	  medbringer	  selv	  udstyr.	  
	   	  
	   27/6	  2015	  Koncert	  på	  Gimlegrunden	  arrangeret	  af	  Gårslev	  
	   Lokalråd	  og	  Gårslev	  Kulturklub	  
	   	  	  
	   1/7	  2015	  generalforsamling.	  Gitte	  bestiller	  Sognegården.	   	  
	  
	   Gitte	  tager	  kontakt	  til	  Steen	  Hedrup	  vedr.	  to	  naturvandringer	  i	  
	   2015	  
	  
	   Der	  afholdes	  børnearrangement.	  Knud	  og	  Gitte	  deltager.	  
	   Forhåbentlig	  har	  Sussanne	  også	  lyst	  til	  at	  deltage,	  som	  hun	  
	   plejer.	  
	   Gitte	  ,	  Knud	  og	  Susanne	  finder	  en	  dato,	  hvor	  alle	  tre	  kan.	  
	  
5.	  Bænke	  på	  Klitten	  –	  må	  frigraves	  
	   Punktet	  udsættes	  til	  næste	  møde.	  Alle	  bedes	  gå	  forbi	  bænkene	  
	   inden	  næste	  møde	  og	  se,	  hvor	  meget	  bænkene	  er	  sandet	  til	  og	  
	   gerne	  komme	  med	  forslag	  til,	  hvad	  vi	  gør.	  
	  
6.	  Forårsrengøring	  18/19	  april	  2015?	  
	   Dette	  punkt	  blev	  drøftet	  under	  punkt	  4.	  Arrangementer.	  
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7.	  Status	  Gimlegrunden	  
	   Christian	  informerede.	  Der	  er	  endnu	  ikke	  modtaget	  tilladelse	  fra	  
	   Vejle	  Kommune,	  men	  vi	  har	  modtaget	  en	  foreløbig	  
	   tilkendegivelse,	  der	  tyder	  på	  positivt	  udfald.	  
	   Vi	  afventer	  svar	  fra	  Danmarks	  Naturfredningsforening	  og	  
	   Naturstyrelsen.	  Der	  er	  vist	  en	  sagsbehandling	  på	  ca.	  9	  måneder!	  
	   	  
	   Efter	  bestyrelsesmødet	  har	  Christian	  modtaget	  svar	  fra	  Vejle	  
	   Kommune	  om,	  at	  de	  bakker	  op	  om	  projektet.	  Dog	  skal	  vi	  
	   diskutere	  lidt	  mht.	  vedligeholdelse	  og	  ansvar,	  når	  vi	  kommer	  lidt	  
	   længere	  hen	  i	  processen.	  
	  
8.	  Dato	  generalforsamling	  –	  Hvem	  er	  på	  valg?	  
	   Onsdag	  den	  1.	  juli	  2015	  
	   Vivi,	  Susanne	  og	  Gitte	  er	  på	  valg.	  
	   Vivi	  og	  Gitte	  genopstiller.	  Susanne	  deltog	  ikke	  i	  mødet,	  og	  vi	  har	  
	   ikke	  nogen	  tilkendegivelse	  fra	  hende.	  
	  
9.	  Honorar	  IT-‐hjælp	  Skriv	  til	  Jacob	  
	   Jacob	  har	  af	  og	  til	  hjulpet	  til	  på	  sidelinien	  og	  deltog	  i	  sidste	  
	   bestyrelsesmøde,	  hvor	  han	  tryllede	  med	  vores	  computere,	  IPads,	  
	   IPhones	  m.m.	  Det	  blev	  vedtaget	  at	  betale	  Jacob	  kr.	  2.500	  for	  hans	  
	   arbejde.	  
	  
10.	  Eventuelt	  
	   Vivi	  spurgte	  til	  borgermødet,	  som	  Paul	  Landsfeldt	  snakkede	  om	  
	   til	  generalforsamlingen	  i	  sommer.	  
	   Gitte	  har	  sendt	  en	  forespørgsel	  til	  Paul	  Landsfeldt	  og	  har	  
	   efterlyst	  handling	  for	  Mikkelsrende,	  oversvømmelse	  generelt	  og	  
	   klimaplan.	  Mailen	  er	  sendt	  cc	  Søren	  Peschardt,	  som	  gerne	  vil	  
	   deltage	  i	  borgermødet.	  
	   Vi	  afventer	  svar	  på	  denne	  henvendelse.	  
	  
	   Skal	  vi	  uddele	  brochurer	  igen	  til	  foråret?	  Drøftes	  til	  næste	  
	   møde.	  
	  
	   Gitte	  udsender	  et	  nyhedsbrev	  snarest.	  
	  
11.	  Næste	  møde	  onsdag	  den	  15/4	  2015	  kl.	  17	  hos	  Ole.	  
	   	  
	   På	  dagsordenen	  for	  næste	  møde	  vil	  fremgå,	  om	  det	  bliver	  på	  
	   Langelinie	  eller	  i	  Høll.	  
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